
och kan ik niet an-
ders dan de hon-
derd miljoen dollar 

“moonshot”-beloning die 
Fabricio Bloisi als nieuwe be-
stuursvoorzitter van Prosus in 
het vooruitzicht is gesteld, als 
bizar te typeren.

In de aandeelhoudersver-
gadering erkende het bedrijf 
dat Prosus-bestuurders 
extreem duur zijn, maar dat 
dit inherent is aan de e-com-
merce-sector. 

Mijn kritiek is echter fun-
damenteler dan de hoogte 
van het bedrag. In de kern is 
Prosus namelijk een beleg-
gingsdepot met een pakket 
Tencent-aandelen. Prosus is 
op 81 miljard euro gewaar-
deerd op de Amsterdamse 
beurs, minder dan het belang 
van honderd miljard in Ten-
cent. Behalve Tencent heeft 
Prosus nog zo’n zeven miljard 
geïnvesteerd in andere beurs-
fondsen (zoals Delivery Hero) 
en grofweg twintig miljard in 
niet-beursgenoteerde bedrij-
ven. De balans oogt ijzersterk, 
waarbij de cashpositie zelfs 
iets meer is dan de schuld. 
De intrinsieke waarde van 
Prosus zou daarmee de helft 
hoger zijn dan de beurskoers 
reflecteert.

Prosus probeert het gat te 
dichten door geleidelijk wat 
aandelen Tencent te verkopen 
en met de opbrengst eigen 

aandelen in te kopen, maar 
het heeft nog een lange weg 
te gaan. Bovenal wil Prosus 
ook echt ondernemen door 
de diverse andere deelnemin-
gen beter te laten renderen 
en belangen op te bouwen in 
kansrijke nieuwe bedrijven, 
vooral in AI. 

Bloisi kan – naast zijn salaris 
en allerlei andere lucratieve 
bonussen – de honderd mil-
joen incasseren wanneer hij 
erin slaagt de marktkapitalisa-
tie van Prosus te verdubbelen 
binnen vier jaar. De sterke 
balans kan echter een vloek 
zijn, waardoor het voor Bloisi 
verlokkelijk is blind mee te 
bieden in de AI-hype in plaats 
van op zijn handen te zitten. 

Hoewel, honderd miljoen 
voor op je handen blijven 
zitten, is toch vrij veel. Boven-
dien: wanneer de koers ver-
dubbelt dankzij een forse ap-
preciatie van Tencent, zou ik 
het de baas van Tencent meer 
gunnen. Prosus daarentegen 
gun ik een beloningsbeleid 
dat buitengewone prestaties 
beloont voor zaken waar de 
bestuurder echt invloed op 
heeft.

De lijst van mijn slechte eigenschappen is vrij 
lang, maar afgunst staat daar toevallig niet op. 
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ondernemingsklimaat en het 
fiscaal beleid.”

7 Hoe belangrijk zijn particuliere 
beleggers voor Euronext 
Amsterdam?
“Voor kleine, jonge be-

drijven op de beurs zijn particu-
liere beleggers hard nodig. Dat 
is voor ons dan ook een heel be-
langrijke doelgroep. Wij proberen 
beursgangen te democratiseren. 
In plaats van het uitsluiten van 
particulieren ten tijde van een 
beursgang, willen we ze actiever 
laten deelnemen. Voor een deel 
kan dat met opleidingen en voor-
lichting. Dankzij de Listing Act, 
nieuwe Europese regelgeving, 
zullen particulieren daarnaast 
gemakkelijker toegang krijgen tot 
interessante beursgangen.”

8 Er is ook een waarderingsgat 
tussen grote bedrijven, large 
caps, en kleine bedrijven, 
small- en midcaps. Wat kan 

Euronext Amsterdam daaraan doen?
“Dat is een van de grootste zorgen 
van mijn voorganger Simone 
Huis in ‘t Veld en een zorg die ik 
overneem. We moeten zorgen dat 
we de beurs vitaal houden voor 
kleinere bedrijven. Wij hebben 
als Europese beurzen heel actief 
gelobbyd en dat heeft geresulteerd 
in de Listing Act. Tegelijkertijd 
moeten we zorgen dat er meer 
Nederlands kapitaal deelneemt in 
Nederlandse mid- en smallcaps.”

9 Hoe kunt u dat voor elkaar krijgen?
“Dat zou bijvoorbeeld 
kunnen met oprichting 
van een fonds dat wordt 

gesteund door een aantal institu-
tionele investeerders. Dat kan dan 
participeren in nieuwe noteringen, 
maar ook in bestaande beursfond-
sen. Als een bedrijf als Avantium 
een aandelenemissie doet, kan dat 
fonds optreden als hoeksteenbe-
legger. We moeten in Nederland de 
pensioenfondsen, verzekeraars en 
familiekapitaal zien te activeren. 
Dat is een van de belangrijkste 
opdrachten de komende jaren.”


